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ACTA CAI núm. 3/2020 

 

COMISSIÓ DE GESTIÓ DE LA QUALITAT 

 

 

Núm.: 3/2020, sessió extraordinària 

Data: 4 de desembre de 2020 

Hora: 11:30 h 

Reunió virtual:   

 

Assistents: 

Atilà Herms Berenguer 
Esther Pascual Miralles 
Antoni Garcia Santiago 
José Bosch Estrada 

Pere Serra Coromina 
Josep Perelló Palau 
Laura Guerra Tolosa 
Eugeni Graugés Pous 

 

S’han excusat d’assistir‐hi: 

Brugués Palmero Soriano 
 

 

Ordre del dia: 

 
1. Aprovació, si escau, de l'acta de la reunió anterior de la CQFF (adjunta) 

2. Aprovació, si escau, del pla de millores de 2019 (adjunt) 

3. Aprovació, si escau, de l’informe de seguiment de centre de 2019 (adjunt) 

4. Informe del president de la Comissió 

5. Torn obert de paraules 

 

 

Desenvolupament de la sessió: 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

 

S’acorda aprovar l’acta anterior. 

 

 

2. Aprovació, si escau, del pla de millores de 2019 

 



 

 

S’acorda l’aprovació. 

 

 

3. Aprovació, si escau, de l’informe de seguiment de centre de 2019 

 

S’acorda l’aprovació. 

 

 

4. Informe del President 

 

El President informa sobre la darrera reunió amb l’Agència per a la Qualitat del Sistema Universitari 

de Catalunya: 

‐ S’ha implementat un SAIQU (Sistema d’Assegurament Intern de la Qualitat) transversal que tractarà 

els aspectes més comuns de la universitat. 

‐ S’està treballant en el SAIQU de centre; van comentar que el de Física està bastant avançat però 

s’espera la revisió i actualització. En aquest sentit la implicació de l’equip és important. 

‐ L’Agència va felicitar a la Facultat de Física per haver aconseguit en un mateix curs fer la verificació 

del  Màster  de  Física  dels  Sistemes  Complexos  i  Biofísica  sense  al∙legacions  i  l’acreditació  amb 

Excel∙lència del Màster d’Astrofísica, Física de Partícules i  Cosmologia. 

‐ Ens suggereixen anar a la certificació, cosa que significaria no haver de passar per acreditacions cada 

dos anys. La Sra. Pujolràs va explicar que hi ha dos requisits a complir: lideratge ferm del PDI i comptar 

amb un tècnic de qualitat. Tenim el lideratge però no el personal tècnic. 

‐ S’ha creat un SharePoint de la Comissió de Qualitat per a tota la UB amb la idea que hi hagi un fòrum 

on les comissions debatin i diguin la seva. 

‐ Hi ha un document amb la relació de centres que compten amb tècnics de qualitat, a Química aquesta 

tasca la fa el tècnic de seguretat. 

‐ El portal EUQ  s’ha  renovat; ara amb  les dades AQU es podran  fer  comparatives entre diferents 

facultats, però l’accés de moment està restringit. 

 

El Dr. Serra fa un resum de l’agenda per l’any 2021:  

‐ Tocarà l’acreditació de quatre màsters (Nanociència i Nanotecnologia, Energies Renovables i 

Sostenibilitat Energètica, Meteorologia, Enginyeria Biomèdica) 

‐ El màster d'Innovació i Emprenedoria en Enginyeria Biomèdica va passar l’acreditació a Medicina al 

desembre, les audiències se celebraran al març 

 

La Dra. Pascual  pregunta per la situació que es crearà quan l’equip actual deixi de ser‐ho i el Dr. 

Serra respon que el membres no deixaran de ser membres del CAI. 

 

El Dr. Serra informa que Barcelona serà seu permanent de les associacions d’agències de qualitat 

internacionals. 
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5. Torn obert de paraula: 

No hi ha cap intervenció 

 

Sense més temes a comentar, el president aixeca la sessió a les 12:50 h, de la qual com a secretària, 

estenc  aquest acta. 

 
 

El president   La secretària 


